
Datum : Donderdag 26-01-2023
Aanvang : 19.30
Locatie : De Schelp
Aanwezig : Kris, Bianca, Tamara, Debbie, Marsja, Jacqueline, Samantha (online),

Sanne.
Afwezig : Annemiek

Agenda inclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. Opening en mededelingen directie
- Hopelijk iets nieuws te melden over

klimaatbeheersing.
- Verkeersveiligheid.

Directie Informatief

Samantha feliciteert Jacqueline en Sanne met hun OMR-lidschap vanaf het komende
schooljaar.

Goed nieuws rond de airco: Liander komt 13 februari de bekabeling verzwaren. Heeft
behoorlijk tijd, moeite en vasthoudendheid gekost om dit te bewerkstelligen. Komt t.z.t.
bericht naar ouders over warme truien etc.

Zonnepanelen aanleg: Wachten, bedrijven krijgen geen akkoord van Liander omdat het
net overbelast is. Als de zonnepanelen al wel neergelegd worden, maar niet aangesloten
worden, komt dat de panelen niet ten goede. Zonnepanelen zijn wel belangrijk, mede ter
demping van de extra elektrakosten vanwege de airco.

Verkeersveiligheid: In het ouderpanel en met het team besproken. Bij de talentmiddagen
van groep 7 en 8 doen ze ook bewerking met Canva. Dit is een grafisch
vormgevingsprogramma waarmee ze aan leuke flyers werken, ook rond verkeer.

2. POS
Zal dinsdag in de MR map gezet worden.

Bianca en
Tamara
(mogelijke
vragen
hierover
richting
Jessica)

Bianca en Tamara hebben naar de POS gekeken en hier een verslagje van gemaakt. Ze
hebben een paar kleine vragen, het is verder redelijk hetzelfde product als voorgaand jaar.
Een positief advies vanuit de MR.

- Verantwoording uitgaven financiële middelen. De vraag is of dat geen onderdeel is
van de begroting.



- Moment van advies geven op de POS naar voren halen. De POS kan op dit
moment niet meer veranderd worden. Als we de POS aan het begin van het
schooljaar behandelen, kunnen tips nog wel meegenomen worden. Wellicht dan
buiten vergadering om bespreken. Nu geven we adviesrecht op een document dat
al niet meer aangepast kan worden.

3. Formatie. In deze fase alleen nog een eerste
aanzet groepsverdeling.

Directie Informatief

Nog geen uitslag. Er is voor het eerst een werkgroep buiten het MT. Deze wens was er
vorig jaar al vanuit het team, maar er waren onvoldoende aanmeldingen. Niet iedereen
heeft affiniteit met het puzzelen met getallen. De werkgroep is een keer bij elkaar
geweest. Daarbij is het proces besproken en kerngetallen verkend. Hoe toch het team
betrekken, maar wel effectief en efficiënt? Kerngetallen verspreiden, het team vrijblijvend
vragen mee te puzzelen en suggesties meenemen door werkgroep. De werkgroep zal drie
conceptversies uitwerken en voorleggen aan het team.

Inhoudelijk nog de vraag of er 12 of 13 groepen zullen worden geformeerd. De 13e groep
is de afgelopen 2 jaar geformeerd vanuit de NPO-middelen. Daar is nog een restantje van
over, maar het is aflopend. Het bedrag is niet toereikend voor een extra groep. Daarnaast
moet ook een begrotingstekort gedicht worden. De directie merkt vanuit het team dat de
koffiekamer steeds meer gemist wordt. Ze willen goed voor de kinderen, maar ook voor
het personeel zorgen.

Tijdslijn: Vanuit HR vrij strak. In de tweede week van maart is de eerste mobiliteitsronde.
Rond 8 februari komt de werkgroep weer bij elkaar en in concept richting maart
vormgeven. De volgende MR-vergadering is 21 maart, is dat laat? Groepsformatie moet
eerder door de MR worden bekeken. Debbie en Samantha stemmen hierover af.

Begrotingstekort: De MR heeft de conceptbegroting gezien, stond het net genoemde
begrotingstekort daar al in? Ja. Het is geen groot tekort: een ruime 60.000 euro en te
dichten wanneer terug wordt gegaan van 13 naar 12 groepen. De directie geeft aan dat dit
tekort geen zorg is en ook niet verwonderlijk. O.b.v. het aantal leerlingen heeft de Schelp
recht op vergoeding voor 12 groepen. Daarbij wordt gerekend met 25 kinderen per groep,
daar zit de Schelp onder. De begroting komt de volgende vergadering aan bod. Naast
personele kosten, zijn ook de energiekosten en de kosten voor leermiddelen omhoog.
Vraag wat er bovenschools gecompenseerd wordt en wat je zelf moet oplossen?

4. Schoolplein
Het plan dat tot dusver gevormd is wordt met
jullie gedeeld.

Directie Informatief

Samantha presenteert een tekening van het nieuwe schoolplein. Momenteel twee
stromingen in schoolpleinland:

- Groen en blauw: Natuurmaterialen/elementen en eventueel water erbij.
- Sport en spel: Bewegend leren. Deze stroming heeft de Schelp gekozen.



Op de tekening staan de ‘zones’ ingetekend. Welk klimrek etc. daadwerkelijk te kiezen is
een volgende vraag. Aan de Dars zijde een pannaveld, daarnaast tafeltennistafel en
gebied om spelen te bewerkstelligen. Twee kingvelden. Groot speeltoestel en eventueel
een (vogelnest)schommel. In het midden een soort renbaan/fietsbaan. Ook soort
scheiding voor het grote klimtoestel en het onderbouwdeel. Honderdveld. Verhoging met
bankjes, tribune/arena t.b.v. presentaties/voorlezen. Zandbak in de verhoging met bankjes
of op de plek van het oude pannaveld. Dat is mede afhankelijk van waar de fietsenstalling
komt. Onderzocht om de fietsenstalling aan de zijkant van het gebouw (voor de kleuters)
te plaatsen. De gemeente is niet heel enthousiast i.v.m. aanfiets-/aanlooproute. Smalle
stoep en bossages. Vind de MR geen heel sterk argument, nu is aanfietsroute ook niet
ideaal. Een tweede argument tegen is dat de fietsen buiten het gezichtsveld van
leerkrachten zijn. Een tweede mogelijkheid voor de fietsen locatie is het uiteinde van het
huidige pannaveld. Is dat niet krap? Één ingang om op het schoolplein op te komen.
Bossages aan de kant van de weg worden smaller en door de fietsen daar weg te halen
wordt het plein iets groter. Door slimmer indelen voelt het vooral groter.

Verwachting van de werkgroep is dat het nieuwe schoolplein in de zomervakantie
gerealiseerd kan worden. De Schelp is gestart met lichte fondsenwerving. De werkgroep
is bedrijven aan het inschrijven. De Schelp heeft zelf een bedrag begroot. De insteek van
SKO is dat de school zoveel mogelijk zelf bij elkaar moet sprokkelen, als een laatste deel
wordt gemist zijn ze bereid mee te denken.

5. Smartwatch. Terugkoppeling vanuit notulen,
heldere lijnen.

Wendy hier ook bij vanuit GMR?

Er was enige onduidelijkheid ontstaan bij de directie o.b.v. de notulen van de vorige
vergadering. In het gedeelte zonder directie werd het smartwatchbeleid zoals het nu is
gecommuniceerd besproken. We zullen voortaan in het gedeelte met directie ook een
vragenronde doel zodat dan eventueel de zaken besproken kunnen worden die niet
helemaal naar verwachting zijn gelopen. De onduidelijkheid t.a.v. het smartwachbeleid is
besproken en opgeklaard. Voor nu geen extra aandacht besteden aan het beleid. Wellicht
wanneer er informatie vanuit de GMR over beleid vanuit de stichting komt of in de laatste
Lispeltuut van dit jaar/eerste van volgend jaar waarin de ‘schoolregels’ worden opgesomd.

Het smartwatchbeleid is in de GMR nog niet besproken. Wendy jaagt na dat dit punt op de
agenda komt bij de GMR-vergadering. Er staat bovenschools nog niets op papier rond
smartwatches. Als het niet op de vergadering wordt besproken dan in ieder geval graag
terugkoppeling ten aanzien van het standpunt van de stichting.

Actiepunten- en besluitenlijst directie
Wat kan er af, wat komt erbij?

Rondvragen waarbij directie gewenst is

Volgende MARAP nog niet bekend, Samantha houd de MR op de hoogte

Ouderpanel moet nog bevraagd worden



Open dag: Terugkoppeling al wel naar het team, nog niet naar de MR gedaan. De Schelp
heeft flyers gemaakt en verspreid door het dorp. Ze hebben het liefst dat ouders eerder
langskomen en inschrijven zodat de formatie sneller bekend kan worden. Samantha
neemt in rondleidingen de actieve rol van de MR mee. De affiches in de school met foto’s
van de MR-leden helpen daarbij. Geen beeld van hoe de MR daar verder een rol in kan
spelen. Als de MR ideeën heeft staat Samantha daarvoor open.

Rondvraag aan directie:
- In de krant stond een artikel dat SKO behoorlijke subsidie krijgen voor renovatie

van schoolgebouwen. Daar komt de Schelp niet in naar voren. Het gaat om zeer
verouderde gebouwen. De IHP gelden zijn na zeven jaar eindelijk goedgekeurd,
daar komen deze budgetten uit naar voren.

Samantha stelt een vraag over de ingekomen stukken die Annemiek had gedeeld via
Parro. Dit is ter informatie. We hebben deze werkwijze afgesproken zodat de MR-leden de
stukjes vooraf kunnen lezen en tijdens de vergadering in het deel zonder directie
bespreken.

Sluiting

5 min pauze tussen het vergaderdeel inclusief en exclusief directie.

Agenda exclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. Mededelingen
Ingekomen stukken (postmap)

Mail

Marsja en
Annemiek
Bianca

Informatief

Informatieve postmapstukken heeft Annemiek gedeeld via Parro. Marsja deelt stukjes
vanuit MR Actueel januari ook nog via Parro.

Mail: Bianca heeft een mail doorgestuurd vanuit de Werenfridus. Regelmatig mailtjes met
aanbiedingen voor cursussen. Dit jaar zullen er geen cursussen worden gevolgd door de
MR.

De Werenfridus heeft een mooie flyer gemaakt voor de ouderinformatieavond. ‘How to talk
to kids’ heeft aangegeven dat ze niet kunnen op die datum. Communicatie verloopt
moeizaam. Gaan we datum verplaatsen of andere invulling geven? Er is een appgroepje
met Werenfridus MR om te overleggen. Tamara heeft gekeken naar mediawijsheid gericht
op ouders (kleuters t/m groep 8). Deze partij gaat ze benaderen, het kwam leuk over en
de prijs viel mee. Work in progress. Datum blijft 16 maart.



2. Bespreekpunten GMR
(online, mrschelp) licht toe wat er speelt in de
GMR.
smartwatch standpunt sko

Wendy Informatief

Wendy licht punten vanuit de GMR toe:
- Terugkoppeling WKR cafetariaregel: Door 200 personeelsleden gebruikt, 50 meer

dan vorig jaar. Een aantal zaken waren anders geregeld dan verwacht. Bij betere
communicatie hadden personeelsleden wellicht andere keuzes gemaakt. Wordt
vervolgd.

- Er waren extra middelen om basisvaardigheden te bevorderen. Hiervoor konden
scholen inschrijven. De Schelp was helaas niet ingeloot. Vier andere grotere
scholen uit de stichting wel. Die hebben een flink bedrag binnengehaald. Met de
directeuren is besloten dit bedrag te verdelen over meer scholen in de stichting. De
Schelp heeft een aanvraag gedaan voor de uitbreiding van de bibliotheek.

3. Notulen vorige vergadering Sanne Besluit

Zijn eerder gedeeld en impliciet goedgekeurd.
.

4. Reglement wie gaan dit opzetten? 2 personen Informatief

Bianca heeft een link naar een website gedeeld en de stukken in de drive gezet. Twee
MR-leden reglement opzetten oppakken en uitwerken. Er zijn opzetten/voorbeelden. Op
basis daarvan moeten we ons eigen reglement schrijven. Jacqueline en Kris pakken dit op
op het moment dat ze ook aan de slag gaan voor de MARAP. In het nieuwe jaar met
reglement starten.

5. MR verkiezing oudergeleding - notulist

Sanne heeft de notulistenrol ervaren als een mooie manier om te weten te komen wat de
MR doet. Mooie aanloop om later eventueel mee te doen met verkiezingen voor MR-lid.
Na de meivakantie oproep doen voor een nieuwe notulist, dan is er ook nog ruimte voor
herhaling. Vergadering 20 april bespreken hoe en wat.

Bij ambitiegesprek voor 2024 gaat Tamara notuleren en kan Sanne deelnemen.

Actiepunten- en besluitenlijst
Wat kan er af, wat komt erbij?

Toegang documenten: Kris komt er niet achter hoe het zit. Als we een casus hebben, dan
aangeven zodat hij concreet kan uitzoeken hoe het komt en wat de oplossing kan zijn.
Schoolplan vanuit vergaderstukken november 2022 is een actueel voorbeeld.

In kaart brengen documenten MR is work in progress

Lispeltuut overblijfproblemen/smartwatch: Nog niet benoemd. Het houdt de ouders nog



wel bezig. Welke onderwerpen zijn de afgelopen vergaderingen aan bod gekomen: drukte
overblijf, plannen schoolplein, proces formatie volgend schooljaar. Deze opnemen in MR
stukje in de Lispeltuut.

Subsidie gemeente ouderinformatieavond: Eerst een definitief plan.

Jaarplan MR op de website: Betreft het activiteitenplan. Die staat er z.s.m. op.

Volgende vergadering d.d:

21 maart. Sanne afwezig, Marsja notuleren.

Rondvraag
Toelichting: Alleen vragen en antwoorden zijn aan de
orde (voor zover mogelijk). Als discussie of uitzoeken
nodig is, dan formuleren we een actiepunt.

Ligt het vraagstuk rond de privacy van kinderen ten aanzien van foto’s voor Parro op privé
telefoons van leerkrachten al bij de GMR?

Drukke periode rond Sint Maarten, Sinterklaas en Kerst. Het team houdt hier al zoveel
mogelijk rekening mee. Zijn voornamelijk ouders met jonge kinderen die dit aangeven.
Hierbij speelt waarschijnlijk ook de relatieve rust de afgelopen jaren vanwege corona een
rol. Ook hebben kinderen tegenwoordig heel veel feest activiteiten buiten school.

Veel sponsoracties op hetzelfde moment: Sponsorloop kerk, Kinderpostzegels en Grote
club actie.

Sluiting

Dossierhouders:

Jaarplan/MARAP Kris en Jacqueline

Begroting Bianca en Jacqueline

POS (schoolondersteuningsprofiel) Bianca en Tamara

Veiligheidsplan incl pestprotocol Annemiek en Marsja


